
Noord, Richard van

Heren,

Met vriendelijke groet,

Jeroen Vooijs

Gemeente Huizen

Ons kenmerk : TFI! VR21000875

Geachte heer Vooijs. beste Jeroen.
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Van: Informatiecentrum VNG <info@vng.nl> 
Verzonden: vrijdag 29 januari 2021 14:38 
Aan: Vooijs, Jeroen <j.vooijs@huizen.nl> 
Onderwerp: Uw vraag aan de VNG

Wij hebben een vraag over de invoering van een nieuwe (3e) BIZ periode bij de gemeente Huizen.
Onze 2e BIZ periode loopt dit jaar 2021 af. Met Stichting winkeliersfonds het Hart van Huizen zijn we in gesprek om 
deze BIZ periode voor 2022-2026 te verlengen.
Op dit moment is een groot probleem corona. Veel winkeliers zijn op dit moment dicht en hebben financiële 
problemen.
De winkeliersvereniging heeft ons gevraagd om nu nog niet te starten met de te nemen stappen voor de invoering. 
Zij verwachten dat het op dit moment hierover te beginnen niet goed zal vallen bij de winkeliers en de draagvlak zal 
afnemen.
Daar kunnen wij ons ook zeker wat bij voorstellen. De wens van de winkeliersvereniging om te verlengen per 2022 is 
er wel.

De winkeliersvereniging heeft Stad & Co ingehuurd om hun hierin te adviseren. Daaruit is een plan gekomen voor de 
invoering.
Aangezien het starten na de zomer erg kort is om alle stappen in 2021 af te ronden zal het officiële
draagvlakonderzoek pas in maart 2022 gehouden worden.
Vaststellen van de verordening, uitvoeringsovereenkomsten. Activiteitenplan en begroting zullen allemaal wel in 2021 
worden uitgevoerd en vastgesteld.
De aanslagoplegging zal uiteraard pas plaatsvinden nadat er duidelijkheid is over de uitslag van het
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U heeft de VNG het volgende gevraagd:

Gemeente Huizen Vraag over invoering nieuwe BIZ periode

Vooijs, Jeroen
vrijdag 29 januari 2021 14:41
Ligthart, Rik; Noord, Richard van; Luiten, Ron 
FW: Uw vraag aan de VNG

Snel en duidelijk antwoord van de VNG. Het voorgestelde plan om de definitieve draagvlakmeting pas in maart 2022 
te doen kan.

Van: 
Verzonden: 
Aan: 
Onderwerp:



draagvlakonderzoek.

Antwoord:

Ik vertrouw erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Met vriendelijke groet,

Vereniging van Nederlandse Gemeenten

2

Rosalie van Heijst
Senior beleidsmedewerker, Team Financiën

Het is geoorloofd om het draagvlakonderzoek pas in 2022 uit te voeren als de gemeenteraad de verordening voor 1 
januari 2022 heeft vastgesteld met een ingangsdatum van de heffing 1 januari 2022.
Het draagvlakonderzoek hoeft niet met terugwerkende kracht te worden vastgesteld, maar de verordening moet dus 
wel voor 1 januari 2022 door de raad zijn vastgesteld.

Onze vraag is met name over het officiële draagvlakonderzoek of dit pas in 2022 uitgevoerd kan worden en met 
terugwerkende kracht als ware worden vastgesteld?
Moeten we hier nog ergens aan denken, zijn er extra te nemen stappen, etc. ?

Dat het draagvlakonderzoek pas in 2022 wordt uitgevoerd, heeft enkel tot gevolg dat de verordening pas dan (bij een 
positieve uitkomst uiteraard) in werking treedt en dat ook pas dan aanslagen zullen kunnen worden opgelegd. Artikel
4, lid 1. Wet BIZ schrijft voor dat de BIZ-verordening niet in werking treedt dan nadat gebleken is van voldoende steun 
onder de bijdrageplichtigen. Dat betekent datje pas aanslagen kunt opleggen nadat de verordening in werking is 
getreden (verbindend is). Er is geen termijn waarbinnen de draagvlakmeting uiterlijk moet plaatsvinden, maar houd er 
dus rekening mee dat de aanslagen pas kunnen worden opgelegd nadat er een positieve draagvlakmeting heeft 
plaatsgevonden en de verordening in werking is getreden.

Indien u een nieuwe vraag per e-mail wilt stellen verzoeken wij u ons mailadres info@vng.nl te gebruiken. 
U kunt ook veel informatie en praktijkvoorbeelden vinden op www.vng.nl

T 06-10961433
w\Azw.vnq.nl


